

## Förbundsstyrelsemöte

### Publikt protokoll Svenska Skyttesportförbundet

Tid: 16 – 17 mars 2018  
 Plats: Idrottens hus, Skanstull

Närvarande:	Robert Wälikangas	SvSF vice ordförande	RW
	Margareta Ekberg Emilsson	Ledamot	ME
	Bo Ohlsson	Ledamot	BO
	Jane Jönsson	Ledamot	JJ
	Mikael Svensson	Gevärssektionen	MS
	Johan Carlson	Pistelsektionen	JC
	Anders Lindström	Lerduvesektionen	LK
	Carl-Henrik Gilljam	Viltmålssektionen	PW
	Patrik Johansson	Generalsekreterare	PJ
	Peter Ohlson	Revisor (fredag)	PO
	Peder Kruse	Fondförvaltare (lördag)	PK
	Adam Bäcklin	Fondförvaltare (lördag)	AB
	Richard Gardt	Kommunikatör (fredag)	RG
	Alexander Carlsson	Föreningsutvecklare (fredag)	AC
	Marie Franzon	Lekmannarevisor	MF
	Ulla Samuelsson	Valberedning	US
Frånvarande:	Sofia Åkesson	Ledamot	SÅ
	Anna Eklöf	Ungdomsrådet	AE

§SM18-855 Sammanträdet öppnades kl. 18:07.

§SM18-856 Godkännande av dagordning  
 Dagordningen godkändes med tilläggs punkten SM18-868G.

§SM18-857 Godkännande av föregående protokoll  
 a. Föregående mötesprotokoll (FS-möte 2018-02-16 -- 17) godkändes och lades till handlingarna.  
 b. Åtgärdslistan gicks igenom, justerades och lades därefter till handlingarna.

§SM18-858 Rapport AU  
 a. RW informerade om att det genomförts en MBL §11-förhandling mellan RW och Unionens fackklubb i enlighet med tidigare AU-beslut.  
 RW lämnade vidare information om det telefonmöte som behandlat ett förslag om att ge möjligheten för militärer att delta med tilldelade hel/halvautomatiska vapen vid gevärstävlingar. RW informerade att AU beslutat att låta gevärssektionen bereda frågan vidare.

§SM18-859 Arbetsmiljö



- a. Systematiskt arbetsmiljöarbete  
PJ informerade om att det systematiska arbetsmiljöarbetet som gjorts på kansliet kommer att fortsätta med ett fördjupat utredningsarbete av konsulten Elisabeth Bjar utifrån det som framkommit sedan det senaste förbundsstyrelsemötet.
- b. Värdegrund  
Ingen fristående rapport, kort föredragning i åtgärdslistan.

§SM18-860 Elitfrågor

- a. Elitplan 2018  
Jonas Edmans skriftliga rapport i form av elitplan för 2018 gicks igenom och lades till handlingarna.
- b. Svenska rekord  
Nya svenska rekord föredrogs av PJ.  
**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att godkänna resultatet som Running Targetlandslaget sköt i blandade lopp vid EM i Győr som ett nytt svenskt lagrekord, 1145p skjutet av Emil Martinsson, Jesper Nyberg och Niklas Bergström.

§SM18-861 Ekonomi

- a. Utfall 2017 / budget 2018  
Budgeten föredrogs av RW med stöd av PJ, fastställdes och lades därefter till handlingarna.
- b. Föredrag Peder Kruse (fondförvaltare)  
Peder Kruse informerade förbundsstyrelsen om världsläget och hur fondförvaltningen är uppbyggd och förvaltas. Föredraget uppskattades av förbundsstyrelsen, som efter en kortare frågestund tackade Peder för hans arbete.
- c. Genomgång av årsredovisning  
Förbundets revisor Peter Ohlson gjorde en föredragning av de ekonomiska siffrorna i årsredovisningen varefter styrelsen fick möjlighet att ställa frågor till Peter.
- d. Licenser / årsavgifter / medlemstal IOL  
Medlemstalet för förbundet rapporterades, i övrigt ingen rapport.
- e. Steve Gunnarssons 50-årsfond  
Nomineringarna föredrogs av PJ. **Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade i enlighet med sektionernas nomineringar. Gevär: Johanna Andersson, Dalstorps Skf, lerduva: Ellen Wessman, Forshaga Jsk, pistol: Isac Ahlqvist, Lönsboda Psk samt viltmål: Andreas Bergström, Glaskogens Jsk.

§SM18-862 Politiska områden

- a. Möte med vapendirektivsutredaren.  
PJ informerade om mötet utifrån skriven rapport, där det viktigaste ämnet vid mötet hade varit begreppet "synnerliga skäl" avseende enhandsvapen.



Bedömningen efter mötet var att utredaren Kazimir Åberg förstod de argument som SvSF lade fram tillsammans med bland annat Svenska Pistol-skytteförbundet, och att han hade idéer om klargörande skrivning i lagtext.

b. Nominering av ordförande till SOK:s styrelse

PJ informerade om att han skickat in nomineringen av Per Palmström enligt beslut på föregående möte. Nomineringen med motivering tillgänglig i dropbox tillsammans med SOK:s fullständiga nomineringslista.

c. SOK:s årsmöte

PJ informerade att RW och han är anmälda som deltagare vid mötet.

§SM18-863 Internationellt

a. Rapporter

Ingen rapport

§SM18-864 Rapporter

a. Sektionerna

Lerduva hade ingen skriftlig rapport, muntlig rapport om att det är ordning och reda i sektionen. Representationen vid mästerskap hålls till miniminivå. Sektionen lyfte en fråga om skyttekortsexaminatorer, det finns distrikt där det i distriktsstyrelsen inte finns representation från lerduva och där distriktsstyrelser vägrat att godkänna föreslagna skyttekortsexaminatorer då distriktsstyrelsen inte känt till personen. Frågeställningen från sektionen var om det i sådana fall skulle kunna vara möjligt för sektionsstyrelsen att godkänna skyttekortsexaminatorer.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att även sektionsstyrelser får möjlighet att tilldela en person examinationsrätt för skyttekort.

Pistolsektionen informerade i tillägg till sin rapport att de minskat styrelsens omfattning med två personer och ändrat arbetssätt. Fråga från pistolsektionen om rapportering från mästerskap besvarades av PJ. Pistolsektionen hade en fråga om förändring av klasserna i grenarna snabbpistol, fripistol och grovpistol, att ersätta rena herrklasser med öppna klasser där damer och herrar tävlar gemensamt.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen uppdrog åt PJ att undersöka om det finns några hinder mot detta i RF:s regler.

Viltmålssektionen informerade sitt årsmöte kommande helg. De informerade vidare om att antalet lösta licenser nu är uppe i förra årets siffror samt att de har 40—50 personer som förväntas lösa licens under våren.

b. Kansliet

RG informerade förbundsstyrelsen om sin idé om förbundets framtida kommunikation, varefter RG svarade på frågor om sin idé. Idén gillades och uppskattades av förbundsstyrelsen. AC höll ett uppskattat föredrag om inbörden av RF:s agenda 2025, varefter förbundsstyrelsen gavs möjlighet att ställa frågor och reflektera över agenda 2025 och dess inkorporering i förbundets arbete. PJ informerade om kommande personalförändring. AU



kommer att i samråd med PJ arbeta fram en behovsprofil för en nyanställning.

c. Distriktsträff Blekinge

Enkätsvaren och sammanställningen från distriktsträffen i Blekinge gicks igenom och lades till handlingarna.

§SM18-865 RIG

a. Rapport

Rapporten från mötet med RIG-gruppen i Sävsjö gicks igenom, en bra rapport och särskilt positivt att belysning är klar och att byggnationen av utomhusbanan nu påbörjats efter lång väntan. Rapporten lades därefter till handlingarna.

b. Sävsjö SC – deltagare årsstämman

Beslut: Genom kansliet.

§SM18-866 Förbundsmötet 2018

a. Verksamhetsberättelse

Förbundsstyrelsen informerades om att allt material från sektionerna inkommit samt att materialet är under redigering av kanslipersonal.

b. Programförslag förbundsmötet

Programförslaget bordlades till nästkommande möte.

c. Propositioner

BO gjorde en föredragning av föreslagna ändringar av förbundsstadgarna.

d. Föredragningslista förbundsmötet

Föredragningslistan bordlades till nästkommande möte

e. Rapport valberedningen

US lämnade en kort muntlig rapport om det pågående arbetet.

§SM18-867 SvSF strategiska verksamhetsplan

a. Remissvar sektioner och kansli

RW föredrog vilka åsikter och idéer som inkommit från sektioner och kansli och informerade om att han håller på att jobba in dessa idéer och åsikter och att den strategiska verksamhetsplanen därefter ska gå ut på ny remiss.

§SM18-868 Övriga frågor

a. Delegationsordningen

BO föredrog föreslagna förändringar av delegationsordningen, förslaget till delegationsordningen justerades av förbundsstyrelsen som sedan gick till beslut.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen fastställde den justerade delegationsordningen.

b. Nominering Stora Skyttars märke

Nomineringen föredrogs av PJ

**Beslut:** FS beslutade enligt förslag att tilldela Christian Andreasson, Arvika Jsk, Stora Skyttars märke.



c. Motion via gevärssektionen

**Beslut:** Bordlagd.

d. GDPR

PJ informerade om RF:s pågående arbete i frågan, om den av RF framtagna uppförandekoden och informationshemsidan. PJ informerade vidare om kansliets pågående arbete med att informera föreningar och distrikt.

e. Återrapportering SM-status för veteraner

PJ informerade om att en hemställan om SM-status för veteranskyttar skickats till RF, i enlighet med 2017 års förbundsmötesbeslut. RF ombads komma med ett förhandsbesked i ärendet.

f. Föreningsärenden

Inkomna föreningsärenden föredrogs av PJ.

Beslut: Förbundsstyrelsen godkände Bjärkes Skf och Kungliga Flottans IK:s utträden ur SvSF enligt rekommendation. Förbundsstyrelsen beslutade vidare att godkänna Sollebrunns Uskf:s begäran om namnbyte till Bjarke SKf.

§SM18-869 Kommunikation

a. Att kommuniceras från detta möte.

Mottagarna av Steve Gunnarssons 50-årsfond, information om vapendirektivsutredningen, FS-beslutet om skyttekortsexaminatorer, GDPR-information.

§SM18-870 Nästkommande möten

Telefonmöte 4 april

Förbundsmöte 26 – 27 maj

Telefonmöte 27 juni (18:00)

Förbundsmöte i augusti – förslag senare

Arbetshelg i september/oktober – förslag senare

Skytteforum/FS 23 – 25 november